
Van: Lucassen, Milan 
Verzonden: dinsdag 30 juli 2013 07:58 
Aan: ! Raadsleden 
CC: Stadhuis; IGriffie; lAfdelingsmanagers; ITeammanagers; IDirectie; !Burgemeester en 

wethouders 
Onderwerp: Vragen ex artikel 40 
Bijlagen: art 40 pw inzake asbestkaart.pdf 

Aan de leden van de Raad, 

Bijgaand treft u schriftelijke vragen van raadslid Van Geelen (Progressief Woerden) over de asbestkaart. Conform artikel 40, lid 4 
RvO dienen de vragen binnen dertig dagen (voor 29 augustus) schriftelijk door het college beantwoord te worden. 

Met vriendelijke groet, 

Milan Lucassen 
Plaatsvervangend griffier / raadsadviseur 

email: lucassen.m@woerden.nl 
Telnr.: 0348-428619 
Werktijden: ma t/m do 09:00 uur tot 17:30 uur, 
vrij tot 12:00 uur. 

Bezoekadres: Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden 
Postadres: Postbus 45, 3440 AA Woerden 

u. w w y \J 
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rtoaressu 
GHERDEN 1 

to w 
MEMO 
Fractie 

PROGRESSIEF WOERDEN 

Aan: Het College van B. en W. van Woerden 

Van: Fractie van PROGRESSIEF WOERDEN 

Betreft: Vragen ex art.40 m.b.t. de asbestkaart in de Atlas voor de 
Leefomgeving toegespitst op de situatie op basisscholen 

Woordvoerder: Wim van Geelen 

Datum: 29 juli 2013 

Nummer: 05603 

c c : Fractie PW 

In Raadsinformatiebrief 13R.00014 werd aandacht geschonken aan de landelijke inventarisatie 
asbest op basisscholen. De Raad werd verzekerd dat bij de onderzochte scholen, waar 
asbestbouwmateriaal is aangetroffen, vastgesteld is dat er geen blootstelling is geweest aan 
asbestvezels. 
De resultaten van de landelijke inventarisatie vormden het hoofdartikel van Trouw van 26 juli jl. 
met als kop dat scholen laks zijn met asbestcontrole. Meer dan de helft van de scholen heeft, 
ondanks herhaald aanmanen, die inventarisatie nog niet gemaakt. Woerden treft geen blaam 
want om uit de bewuste RiB te citeren: "alle Woerdense scholen, gebouwd voor 1993, doen 
aan de landelijke asbestinventarisatie mee". Nog een citaat: "In de scholen Sint BAVO en de 
Fontein in Harmeien is asbesthoudend materiaal aangetroffen boven de plafondplaten". In de 
RiB wordt jaarlijks onderzoek aangekondigd naar de vraag of die situatie veranderd is en ook 
wordt overleg met de bevoegde gezagen aangekondigd over de vraag wie de kosten van de 
sanering, zo die nodig mocht zijn, betaalt. 

In het Trouwartikel heeft de fractie aanleiding gezien om de resultaten van het landelijk 
onderzoek, zoals neergelegd in de jongste versie van de Atlas Leefomgeving, te bestuderen. 
De kaart toont de situatie van oktober 2012 op basis van de gegevens die door de scholen zelf 
zijn aangeleverd. Op de kaart hebben de schoolgebouwen een kleurtje gekregen en wel: 

• Oranje, het gebouw is asbestverdacht; 
• Groen, het gebouw is dat niet; 
• Geel, het gebouw is asbestverdacht en het is geïnventariseerd op asbest. 

Wat Woerden betreft maakt de fractie van Progressief Woerden zich zorgen over de 
uitkomsten, want 
Harmeien, oranje 3 lokaties en geel 1; 
Kamerik, oranje (1); 
Zegveld, oranje (1) en 
Woerden, oranje (10), geel (6) en groen (5). 

De fractie heeft die zorgen in de volgende vragen vertaald. 

1. Hoe valt deze uitkomst te rijmen met de bovenaangehaalde geruststellende verklaring 



uit de Raadsinformatiebrief? 

2. Kan voor alle als oranje gekleurde gebouwen op de kaart aangegeven worden hoe of in 
welke mate naar uw oordeel verdacht de gegeven kwalificatie asbestverdacht is? 

3. Als het antwoord op vraag 2 aanleiding voor uw College is voor het treffen van 
maatregelen, waar gaat het dan om? 

4. Beschikken, naar u bekend is, de schoolbesturen voor de onder hen ressorterende 
scholen, zoals het betreffende Ministerie aanbeveelt, over een asbestbeheersplan? 

5. Indien dat niet het geval blijkt te zijn, ziet uw College dan aanleiding om er bij de 
schoolbesturen op aan te dringen ervoor te zorgen dat een dergelijk plan er komt? 

6. In het RiB wordt aangekondigd dat de laatste asbestinventarisaties in het 1 s , e kwartaal 
van dit jaar tot een afronding zullen zijn gekomen, inclusief de planning van eventuele 
saneringen. Is het mogelijk dat de Raad over deze informatie de beschikking krijgt? 

7. Gedurende het 1 s , e kwartaal van dit jaar zal ook het onderzoek naar de 
saneringskosten tot een afronding komen. Is dat laatste inderdaad gebeurd en wat 
heeft dat onderzoek opgeleverd? Gaat de gemeente hierin ook een financiële bijdrage 
leveren? 


